

中國香港柔道總會

青苗柔道培訓計劃、幼苗柔道培訓計劃、區域代表隊遴選準則

青苗柔道培訓計劃及幼苗柔道培訓計劃的甄選部分，目的是測試運動員的技術水平及潛質，而區域代表隊則需獲教練推薦。

中國香港柔道總會將委派評審委員會評核各已報名運動員的水準，被委員會評為未符合標準的報名者將不會獲得參加培訓計劃或代表隊的資格。被評為未達標準者仍可向一獨立上訴委員會提出上訴，上訴委員會的裁決是最終的決定。評審委員會將根據以下準則評核：

- (1) 運動員的年齡
- (2) 運動員的技術水平
- (3) 運動員的潛質
- (4) 運動員的狀態
- (5) 運動員過去的成績
- (6) 運動員的紀律、態度與投入感
- (7) 對柔道發展的長遠利益

如欲上訴，必須具函通知中國香港柔道總會秘書處，在收到有關提呈後，本會將委任上訴委員會負責有關事宜。

The Judo Association of Hong Kong, China

Selection Criteria of Primary Training Scheme, Youth Training Scheme and Regional Scout

There will be a selection testing participants' skill levels and potential in the Primary Training Scheme and Youth Training Scheme. Participants of Regional Scout are needed to be recommended by his/her coach.

The Judo Association of Hong Kong, China will appoint an Assessment Committee to access the qualification for all applicants. Entrants who are accessed as below standard will NOT be allowed to participate in the training scheme or team. The entrants accessed as below standard are allowed making an appeal to an Appeal Panel against the decision of the Assessment Committee. The decision of the Appeal Panel will be final. The Assessment Committee will access the standard of participants according to the following critics.

- (1) Age
- (2) Skill levels
- (3) Potential
- (4) Current form
- (5) Past achievements
- (6) Discipline, attitude and commitment
- (7) Long term benefit to the growth of Judo

If one wants to appeal, he/she needs to inform the secretariat of the Judo Association of Hong Kong, China in letter.

After receiving the appeal, it will be passed to the Appeal Panel to make decisions.